
Verksamhetsplanen

Styrelsen vill att 2024 ska vara ett framgångsrikt år när de kommer till att öka och expandera
tamam på alla möjliga sätt. Men framförallt är det möjligt att engagera tjejer vilket styrelsen
inte har lyckats med på de senaste 5 åren. Dessutom ska man försöka öka antalet
medlemmar. Styrelsen har även anat att i år ska det bli en solig sommar jämfört med förra
året som var en total katastrof. Detta innebär att man kan satsa mer på en volleyboll aktivitet
under hela sommaren och även att man besöker stränder för att bada.

Förutom dessa aktiviteter så har styrelsen även råd med en större aktivitet men det har
ännu inte bestämts vad denna aktivitet kommer att vara eller hur den ska genomföras.
Styrelsen har återigen märkt vikten av den populära aktiviteten futsal inomhus och kommer
att återigen genomföra den. Många av Tamam Mariestads medlemmar kommer från futsal
aktiviteten och styrelsen tror att det skulle vara en bra idé om man kunde optimera den
aktiviteten så mycket som möjligt. Via till exempel cuper, bjuda på fika eller bjuda andra lag
från andra städer för att spela matcher. Om dessa åtgärder ska ske nu på våren eller till
hösten är ännu inte bestämt än.

Styrelsen i Mariestad har också som mål att välja en stark och enad styrelse i år. Om detta
innebär att nya ambitiösa och ansvarsfulla ledamöter ska väljas in så välkomnar vi detta
stort. Styrelsen i Mariestad kan efter årsmötet i år se hur en ny styrelse kommer att se ut och
vilka åtgärder som behöver tas för att börja med det operativa arbetet för att starta aktiviteter
så fort som möjligt. Detta innebär för och främst närvarandet i styrelsemöten vilket är en
viktig del i att jobba tillsammans och få saker att funka.
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